
 

 

Bestyrelsesmøde 6. december 2022 

 
 
Tilstede: 

 

Jan, Morten og Bodil 

 

1.Haveudvalget er kommet godt fra start. Der er møde igen den 7/12 

   „Se særskilt Referat“   

 

2. Vores årlige julefrokost var en stor succes. Tak for hjælp og god ro og orden ;) 

 

 

3. Som status er lige nu, er der ingen ekstrabevilling til vores 60 års jubilæum til 

næste år. Men vi kan jo håbe. Fejres skal det! 

 

4. Vi er gået i tænkeboks for at finde et godt sted til næste udflugt. God ideer 

modtages gerne. 

 

 

5. Til orientering så kommer der nyt stof på strygerullen snarest. 

 
 

Til sidst vil vi fra bestyrelsens side ønske alle beboere en glædelig jul og et godt nytår. 

Tak for godt samarbejde og frivillig hjælp. 
 

 

 

Referent 

 

 Bodil 


